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2001:37 Interpellation av Ann-Margarethe Livh (v) om 

hur storstadssatsningens medel används 
 
 
Åren 1999 - 2002 satsas mellan 350 – 475 miljoner kronor i 
storstadssatsningen i Stockholms stad. Det lokala utvecklingsavtalet innehåller 
mål som skall vara vägledande för arbetet, lokala åtgärdsplaner och en plan för 
uppföljning och utvärdering. Planen ska grundas på de boendes engagemang.  
 Storstadssatsningen är en del av regeringens storstadspolitik och innebär att 
man satsar extra i områden som anses vara speciellt utsatta. De statliga medlen 
ska motsvaras av en minst likvärdig kommunal motpresentation.  
 I takt med att den borgerliga majoriteten skurit ner på de kommunala 
verksamheterna har storstadspengarna använts till att täcka "svarta hål" i de 
ordinarie verksamheterna. I de berörda stadsdelarna Tensta. Rinkeby, Husby, 
Vantör och Skärholmen bekostas bl.a. medborgarkontor, kulturverksamhet, 
konsumentrådgivare och annan ordinarie verksamhet av storstadsmedel, helt i 
strid med storstadssatsningens intentioner.  
 Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Vilka ordinarie verksamheter drivs idag med storstadsmedel? 
2. Anser Du att detta är i enlighet med storstadssatsningens intentioner? 
3. Anser Du storstadssatsningen får förväntat resultat när man samtidigt 

skär ner kraftigt på den ordinarie verksamheten i de berörda 
stadsdelarna? 

 
Stockholm den 14 november 2001 
 

Ann-Margarethe Livh 


